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De Voorzet  
Hierbij de nieuwsbrief van juli 2025. Door omstandigheden kon de nieuwsbrief niet 
eerder worden uitgegeven, zoals we meestal doen voor het brede openbare 
fractieberaad op vrijdagmiddag voor het AB. 

Daarom deze keer ook een wat uitgebreidere nieuwsbrief met een terugblik op de 
afgelopen periode en een vooruitzicht op de komende periode. 

 

De afgelopen periode heeft onze fractie zich weer ingezet voor gezond, voldoende en 
schoon water en de taken die erbij horen. 
Wel merken we als fractie, dat extra ondersteunen echt nodig is. We zoeken nog twee 
burgerleden die samen met ons de komende periode zich willen inzetten in de 
commissievergaderingen. Het burgerlidmaatschap levert je een welkome kijk in het 
bestuur van de Brabantse Delta op, je kan binnen de commissies volledig meedoen. Je 
krijgt daarvoor een kleine vergoeding per bijgewoonde vergadering. 
Het is ook een mooie manier om nu ervaring op te doen, om straks namens Water 
Natuurlijk een plek hoog op de lijst te krijgen en wellicht als nieuw AB lid jouw intrede te 
doen. We zijn al blij met wat uitbreiding als steunfractie bij het brede overleg, maar zien 
wel in dat het nodig is de fractie echt uit te breiden. Naast deze oproep zullen we ook 
persoonlijk enkele leden benaderen. 
Meer weten, neem gerust contact op en/of bezoek ons volgende brede overleg. 

 

Voor nu is het zomerreces aangebroken, dat betekent even rust voor de fractie. Maar 
het waterschap staat niet stil. Zeker nu we weer te maken hebben met langere droge 
periodes, wordt de noodzaak van een goed waterbeheer steeds meer zichtbaar. Niet 
alleen vanuit het werk van het waterschap, maar ook vanuit rijk, provincie en gemeenten 
moeten we ons best doen om samen te zorgen dat we het water kunnen vasthouden. 
Denk daarbij aan het ontkoppelen van regenwater afvoer van het riool en zorg dragen 
dat het water geïnfiltreerd wordt in de bodem, of afgevoerd wordt naar oppervlakte 
water. Gelukkig zien we steeds meer gemeente die stap zetten en zien we ook mooie 

voorbeelden van gemeente die de hemelwater verordening hebben aangepast en bij 
ontwikkelen van nieuwe wijken groen en goed waterbeheer nadrukkelijk een plaats 
geven. De nieuwe wijk Haansberg In Etten-Leur die binnenkort ontwikkeld wordt, is daar 
een goed voorbeeld van. 

Maar ook particulieren kunnen bijdragen aan goed waterbeheer en klimaat adaptatie. Zo 
is het vergroenen van tuinen al een eerste stap, kunnen terrassen ook ingericht worden 
met plantenbakken en potten om zo groen toe te voegen. Hetzelfde geldt voor het 
balkon. Enkele planten maken de leefomgeving groener en helpen ook tegen de hitte 
stres. Geen voortuin maar wel ruimte voor het huis voor een geveltuin, neem eens 
contact op met de gemeente of dat mogelijk is en maak daarmee de gevel groener en zo 
vang je ook water op. 
Een ander simpele maatregel is het aanschaffen van een regenton. Het regenwater 
wordt opgevangen en dat kan je gebruiken om planten binnen en buiten water te geven. 
Dat scheelt ook in het gebruik van het schaarser wordende drinkwater. Daarnaast is 
regenwater prima voor de planten. Meer ruimte en meer of grotere regentonnen. 
Gebruik dan dat water ook om het terras schoon te maken. 
Nog mooier is natuurlijk als Nederland net als Vlaanderen in de bouwverordening gaat 
opnemen, dat regenwater in een ondergrondse tank moet worden opgevangen en dat 
water gebruikt kan worden voor het doorspoelen van het toilet, ook voor besproeien van 
de tuin, het wassen van de auto en met een goed filter zelfs als douchewater te 
gebruiken is. 

 

Kortom we kunnen van klein naar groot best met z’n allen 
stappen maken om het regenwater beter te gebruiken en 
daarmee een stukje van de verdroging tegen te gaan. Goed 
voor natuur en landbouw. 

  

Ron Dujardin, fractievoorzitter Water Natuurlijk Brabantse 
Delta.  
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Bezoek aan gebied Kelsdonk/Zwermlaken in 

Etten-Leur op 24-8-2025 
 
Na het succesvolle bezoek aan de Westelijk Langstraat staat nu het volgende bezoek/de 
volgende excursie op het programma. We gaan naar Kelsdonk in Etten-Leur. Het gebied 
vormt onderdeel van het project Noordrand Midden. 
Noordrand Midden is een gebied dat onderdeel is van het Natuurnetwerk Brabant en is 
aangewezen als Natte Natuurparel. Het gebied omvat de natuurgebieden Weimeren, 
Strijpen/De Berk, Zwartenbergse Polder en Kelsdonk/Zwermlaken. De waterhuishouding 
en waterkwaliteit in deze gebieden worden verbeterd om de natuur te versterken en de 
aanwezigheid van bijzondere soorten, zoals de otter, roerdomp en krabbescheer, te 
bevorderen. Ook zijn historische elementen in het landschap zichtbaar en daarmee is het 
ook een mooi gebied om te wandelen en te genieten van de natuur. Zo is er in kelsdonk 
een laarzenpad dat in de polder verder is uitgebreid met een tweede ronde/ 
Voor meer informatie zie de website van waterschap de Brabantse Delta ( 
https://www.brabantsedelta.nl/noordrandmidden ) 
 
Zondag 24 augustus bezoeken we het gebied Kelsdonk/Zwermlaken. Ons Db lid Karin van 
den Berg en Albert Goorden van Staatsbosbeheer en provinciaal adviseur bij dit soort 
projecten zullen ons wat vetellen over de ontwikkelingen van het gehele gebied en de 
Kelsdonk/Zwermlaken in het bijzonder. 
We starten om 10.00 uur bij het restaurant de De Turfvaart Westpolderpad 6 4871 NC 
Etten-Leur. Daar zullen karin en Albert ons eerst bijpraten over de mooie ontwikkelingen 
in het gebied, daarna lopen we vanaf de turfvaart naar het gebied om daar een stukje te 
wandelen. Onderweg volgt dan meer informatie. 
 
Leden en niet leden zijn welkom om mee te gaan. Graag even aanmelden bij onze 
secretaris zodat we weten hoeveel mensen er komen. g.logt@brabantsedelta.nl  
 

 
Hierbij alvast een foto van het gebied, door Ron gefotografeert: 

  

https://www.brabantsedelta.nl/noordrandmidden
mailto:g.logt@brabantsedelta.nl


Pagina 4      Water Natuurlijk Brabantse Delta Nieuws 
 

Editie Jaargang Uitgave 

juli 2025 1 5 

 

De hoogtepunten van de afgelopen periode 
Kort de punten uit de commissies van de afgelopen periode. Op onze website Inzet 
fractie Water Natuurlijk Brabantse Delta… - Brabantse Delta vindt u de uitgebreidere 
versie. 
 
Commissie Financiën, Bedrijfsvoering en Digitalisering 7 en 28 mei 2025 
In deze vergadering stonden de eerste Bestuur rapportage (BURAP), de jaarrekening 
2024, de kadernota 2026 en kostentoedeling als belangrijkste agendapunten op de 
agenda.  
De jaarrekening 2024 laat een beperkt nadelig saldo zien terwijl een aanzienlijk groter 
nadelig saldo was begroot. Dat is goed nieuws en wordt veroorzaakt door hogere lasten 
voor de Belastingsamenwerking West Brabant en lagere kapitaallasten. Complimenten 
aan Karin van den Berg, ons DB-lid met de portefeuille Financiën, en aan het gehele 
waterschap. Ook de eerste vier maanden van 2025 lopen financieel en projectmatig op 
schema. 

De kostentoedelingsverordening voor 2026 baseert zich op vernieuwde 
belastingwetgeving. Deze is nog niet ideaal en verdere stappen zijn gewenst om 
duidelijker te belasten op basis van principes de vervuiler betaalt en profijtbeginsel. Voor 
nu is de vernieuwde belastingwetgeving een feit en wordt deze per 2026 
geïmplementeerd. Complexe thematiek waarin keuzes gemaakt moeten worden op basis 
gebiedskenmerken en tariefdifferentiatie. Het Waterschap heeft de commissie Financiën 
goed meegenomen in alle analyses benodigd om tot juiste keuzes te komen waardoor de 
besluitvorming vlot verliep. 

Ook de Kadernota 2026-2030 is behandeld. Hierin wordt beleid op hoofdlijnen met 

bijbehorende financiële kaders vastgesteld. Van groot belang zijn de extra gelden voor 

het impulsprogramma KRW (Kader Richtlijn Water) waardoor een extra stap gezet wordt 

richting de KRW-normen. Deze normen hebben betrekking op schoon en voldoende 

water. Hoe lofwaardig dit ook is, het blijft te betreuren dat ook met deze extra 

inspanning de wettelijke KRW-doelstellingen die per eind 2027 behaald zouden moeten 

worden, niet gerealiseerd gaan worden. Wel straalt het impulsprogramma uit dat het 

Waterschap zich niet meer beperkt tot alleen de vormgave van de eigen bijdrage maar 

ook achter andere partijen aangaat die waterkwaliteit en hoeveelheid beïnvloeden. Zo 

wordt een KRW-ambassadeur aangesteld die alle gemeenten in het werkgebied van het 

Waterschap gaat bezoeken om tot een aanpak per gemeente te komen. Gemeenten 

kunnen bijvoorbeeld werken aan versneld volledig scheiden van riool- en 

hemelwaterafvoer, vergroten riool overstorten waardoor overstorten verminderen en 

terugbrengen verharding waardoor meer water kan infiltreren. 

 

Commissie Bestuur, Strategie en Internationaal 4 juni 2025  

Op de agenda stond de adviesnota "Werkwijze commissies (het niet meer parallel 

vergaderen) op de agenda en het instellen van een audit commissie. Daarnaast was er 

een beeldvormende sessie over de ontwikkelingen van onze internationale activiteiten. 

Hoewel onze fractie nog steeds voorstander is van het parallel vergaderen, hebben we 

goed meegewerkt naar een voorstel die in de commissie werd besproken. In de nieuwe 

structuur vindt elke woensdag een vergadering plaats, met op een avond twee 

vergaderingen achter elkaar en is er een week gereserveerd voor grote beeldvormde 

onderwerpen of een thema AB. Tijdens de behandeling vroegen meerdere fracties om 

geen behandelende(oordeelsvormende) commissie in de week voor het AB zodat men 

die periode ook kan gebruiken voor overleg en afstemming. Dit was afwijkend van het 

oorspronkelijke voorstel, maar besloten is om dit met een algemeen amendement in de 

AB vergadering voor te stellen en dan het gewijzigde voorstel vast te stellen. Enkele 

andere suggesties kregen geen brede steun, maar kunnen fracties in de vergadering 

alsnog inbrengen. Onze fractie is positief over het gewijzigde voorstel en vindt dat we 

eerst verder ervaring op moeten doen om te kijken of dit werkt. 

met het voorstel voor de audit commissie kan onze fractie instemmen. we zullen ook 

Gert Logt voordragen als kandidaat voor die werkgroep, die feitelijk een werkgroep is 

vanuit de commissie financiën. 

https://waternatuurlijk.nl/brabantse-delta/actueel/inzet-fractie-water-natuurlijk-brabantse-delta-periode-mei-juni-2025-algemeen-bestuur-en-commissies
https://waternatuurlijk.nl/brabantse-delta/actueel/inzet-fractie-water-natuurlijk-brabantse-delta-periode-mei-juni-2025-algemeen-bestuur-en-commissies
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Commissie Water en Ruimte en Gezond Water 4 juni 2025  

Op de agenda stonden als oordeelsvormende punten, de aankoop van een agrarisch 
bouwblok binnen het project Markdal Noord, daarnaast het belangrijke punt de KRW 
impulsnota. Verder een kredietaanvraag voor de ecologische verbindingszone 
Steenbergse Vliet en Ligne Steenbergen, een uitvoeringskrediet 1e fase Binnenbijster 
(Westelijke Langstraat) het project ecologische verbindingszone landstad de Baronie en 
krediet voor aanpak van de blauwalg. 
 
Enkele projecten zijn goedgekeurd die een fraaie bijdrage gaan leveren aan natuur en 
behalen KRW-doelstellingen. De aankoop van grond in Markdal-Noord vormt de 
afronding van een traject waarin het gehele Markdal weer zijn natuurlijke meanderende 
loop terugkrijgt. Ons lid Joop van Riet is hier al lang actief bij betrokken en is inspirerend 
komen inspreken. Groot compliment aan hem, alle betrokkenen en het Waterschap om 
dit project volledig afgerond te krijgen.  
De impuls nota wordt ook door onze fractie onderschreven. natuurlijk moet er meer 
gebeuren om de KRW doelen te halen en zijn we er zeker nog niet in 2027. daarover 
zullen we in de Algemeen Bestuursvergadering een de kadernota terug komen.  

Enkele EVZs (Ecologische Verbindings Zones) worden vormgegeven. Een EVZ gaat de 
Steenbersche Vliet verbinden met Halsters Laag. Doelsoorten waaronder de vogelsoort 
Blauwborst, de libel Glassnijder, de Meervleermuis en de Waterspitsmuis gaan hiervan 
profiteren. Ook een EVZ Landstad de Baronie wordt gestart; 14 km van een totaal van de 
uiteindelijke 25km worden aangepakt. De rest volgt later en wacht op verwerving 
gronden. Tenslotte wordt ook de Binnenbijster uitgevoerd. Een gebied van 60ha 
waarmee de meest kwetsbare kern van het N2000-gebied Westelijke Langstraat 
beschermd wordt. Water Natuurlijk kan deze voorstellen steunen. 

 
Commissie Water Veiligheid en vaarwegen 10 juni 2025 
Helaas kon door dat deze parallel liep met de commissie Waterketen en Joep ons 
burgerlid helaas verhinderd was, niemand van onze fractie aansluiten bij deze 

vergadering. Het waren overigens alleen beeldvormende onderdelen die we als fractie 
zelf kunnen terug kijken. Het betrof een ingekomen stuk van de fractie West Brabant 
Water Breed, over vee op de dijken. Dit ivm met de drie agendapunten die hieronder 
vermeld staan. 

Scenario analyse doelmatig beheer regionale keringen in  relatie tot eigendom, 
onderhoud waterkeringen door het waterschap en aanpassing van de 
waterschapsverordening, beleidsregels en gesloten seizoen. Onze fractie zal zich bij de 
oordeelsvormende vergadering nog beraden over ons standpunt. 

 
Commissie Waterketen 10 juni 2025 
Op de agenda stond ter informatie de samenvatting van de zuiveringsspiegel, daar heeft 
de fractie kennis van genomen. Beeldvormend stond  de vier speerpunt projecten van de 
SNB (Ons samenwerking orgaan voor slibverwerking) op de agenda. Dit onderdeel werd 
gedaan door de directeur van SNB. Het was een heldere presentie met een blik naar de 
toekomst. Water Natuurlijk staat achter de doelen, mede omdat die leiden tot meer 
circulariteit en helpt met de doelen voor klimaat neutraal verwerken.  
Ook kregen we een presentatie van het tactisch plan 2.0 voor de modernisering van onze 
riool zuiverings installaties (RWZI's). Het was een heldere presentatie waarbij duidelijk 
wordt dat er straks keuzes zijn te maken, houden we de zaak instant, voldoen we aan 
wet en regelgeving, of maken we verdere ambitieuze stappen om tot een beter 
zuiveringsresultaat te komen. Water Natuurlijk is voorstander van dat laatste, maar 
omdat het plan niet voorziet in een doorwerking van die keuzes in de toekomst, de 
snelheid van handelen en de kosten zullen we daarover in het algemeen bestuur een 
motie indienen. 

Met het regionaal plan Energiesysteem "West Brabant Energie in balans"  kan onze 
fractie instemmen.  

 
Op Dashboard BrabantseDelta - iBabs Publieksportaal kunt u de vergaderingen terugzien 
en de stukken lezen. 

https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/
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Inzet fractie Water Natuurlijk bij AB 

vergadering 23 april 2025. 
Dit was een bijzondere vergadering. In deze vergadering werd de voordracht van de 
vertrouwenscommissie bekend en werd door het algemeen bestuur unaniem gekozen 
voor Joris Bengevoord. De fractie van Water natuurlijk is verheugd met de voordracht we 
zien in de nieuwe dijkgraaf een goed bestuurder die samen met ons als algemeen 
bestuur de problemen van het waterschap op een krachtige wijze te lijf gaan. We 
wensen hem veel succes toe en hopen op een prima samenwerking. 

 
Op onze eigen site treft u een uitgebreide samenvatting van de vergadering en onze 
standpunten aan en daarin de link naar de stukken op de site van het waterschap 
inclusief te mogelijk terug te kijken. 
Home - Brabantse Delta 

Kort verslag van vergadering van Water 

Natuurlijk BD van 13 juni 2025 
(het volledige en uitgebreide verslag gaat naar de aanwezige deelnemers en is op te 
vragen bij de secretaris Gert Logt) 

1. Opening. 

Ron opent de vergadering en heet iedereen welkom 

2. Vaststelling agenda 

3. Mededelingen 

Joep, van Rooij Jet Westhof, Mark Hoefnagel en Joop van Riet hebben zich 

afgemeld. Mark te pas gaat als burgerlid zich inzetten bij Natuurterreinen 

4. Verslag vergadering 14 februari 2024 
Met dank aan de secretaris vastgesteld 

5. Vergadering Algemeen bestuursvergadering 23 april 
Hierin ging het om de voordracht en de benoeming van de nieuwe dijkgraaf. Het 
is Joris Bengevoord nu nog burgemeester van Winterswijk. Water natuurlijk is blij 
met deze voordracht en wenst hem veel succes en een goede samenwerking toe. 

6. Voorbereiding Algemeen bestuur 25 juni 2025. 
Kadernota: ambitie tactisch plan t.a.v. RWZI. WN voorstander voor ambitieus te 
zijn, minimaal wettelijke verplichtingen, medicijnen ook veel thuis, vaart maken. 
Komt veel op ons af. Had eerder gekund. Nog niet uitgeschreven in een plan. 
Voor 17 RWZI investeringen strakkere planning toekomstgerichtheid. Hoeder 
ook vastleggen in kader KRW en Richtlijn stedelijk afvalwater en benoemen. 
Basis op orde. Maar meer ambitie! 
KRW impuls doortrekken na 2027. 
3 punten opbouw.  
- Adviesnota ”werkwijze commissies (niet parallel vergaderen)”:  
 thema    ab’s naar eind cyclus. Ron dient amendement in.  
- Jaarrekening hamerstuk PvdA stemverklaring 
- KRW door na 2027 (Gert) 
- Kadernota (Ron) 
- Kostentoedeling (Gert) 
- Auditcommissie (Ron) 
- Bemensing (kennis en kunnen)  
- Steenbergse Vliet bespreekstuk tenzij 
- Landstad de Baronie bespreekstuk tenzij 
Rest Hamerstukken 

7. Terugblik commissies en AB afgelopen tijd 
We hebben even terug gekeken op de laatste commissies en AB en onze inzet 
erin. Deze zijn ook op de site en in deze nieuwsbrief terug te vinden. 
 

Daar we met een kleine groep waren zijn de andere agendapunten 

doorgeschoven naar de volgende vergadering 12 september 2025. 

https://waternatuurlijk.nl/brabantse-delta
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Inzet fractie Water Natuurlijk bij AB 

vergadering 25 juni 2025. 
Het eerste agendapunt was de behandeling van de adviesnota werkwijze commissies. 

Hierbij dus het algemeen amendement (dat we nog iets aangepast hebben na overleg 

met indieners van lossen amendementen)dat uiteindelijk werd vastgesteld door het AB. 

Volgens de nu vastgestelde werkwijze gaan we voorlopig aan de slag en zullen later 

evalueren of er nog extra aanpassingen mogelijk zijn. We hebben afgesproken dat er 

ruimte is om de twee commissies die op een avond plaatsvinden flexibel te houden 

zodat op basis van de drukte op de agenda dit nader ingevuld kan worden. de commissie 

voorzitters hebben hier een belangrijke rol 

Tijdens de algemeen bestuursvergadering van 25 juni is de jaarrekening vastgesteld. 

Gevraagd is om een goed overzicht van ingediende moties en toezeggingen alsmede 

meer inzicht in grote strategische vraagstukken. Hoewel de jaarrekening negatief sluit is 

dat beduidend minder dan de begroting (1,1 miljoen t.o.v. 10,2 miljoen) Er wordt dus 

financieel gedegen beleid gevoerd. 

Ook de adviesnota KRW impulsmaatregelen Brabant stond op de agenda. 

Eind 2027 dienen we als waterschap te voldoen aan de kaderrichtlijn water. We zijn er 

nog lang niet en met de provincie en de drie waterschappen is een impulsprogramma 

gemaakt om een inhaalslag te maken. Een inhaalslag voor de jaren tot en met 2027. Op 

basis van een rapport van Arcadis is bekeken wat er allemaal moet gebeuren en waar 

extra ingezet dient te worden. De kosten worden verwerkt in de kadernota voor de 

begroting 2026. De fractie Natuurterreinen heeft een motie ingediend en is aangenomen 

die aansluit bij onze motie bij de begroting: welke maatregelen dienen na 1-1-2028 nog 

genomen worden en geeft daarbij indicatief aan welke kosten hierbij horen. 

 

Door wijziging van het belastingsysteem voor de waterschappen is er een nieuw 

kostentoedelingsverordening gemaakt. Dit is een zorgvuldig doorlopen proces geweest 

en in de AB vergadering moest deze vastgesteld worden. Als waterschap komen we net 

in een andere tabel terecht  omdat in ons werkgebied het aantal inwoners per vierkante 

km hoger is dan 500 en valt dit ongunstiger uit voor de inwonersbijdrage (ingezetenen). 

Binnen de Unie van Waterschappen met het betreffende ministerie is afgesproken dat 

we, conform hetgeen in de wet staat werken met de meest actuele situatie, 

dus  peildatum 1-1-2025. Dit komt overeen met de datum voor de WOZ-bepaling. 

Sommige fracties wilden terug naar 1-1-2024. Mensen die echt hiermee in de knel 

komen kunnen gebruik maken van de kwijtscheldingsregeling. 

Tenslotte hadden we de bespreking over de Kadernota.  

de fractie water natuurlijk kan met de hoofdlijnen van de kadernota instemmen. we 

danken de organisatie en de portefeuillehouder (karin van den Berg) voor de heldere 

stukken. Toch hebben wij nog enkele opmerkingen gemaakt. Zo vragen wij om meer 

ambitie bij de aanpak van onze riool zuiveringsinstallaties (RWZI's) en een doorkijk in de 

aanpak de kosten en de doelen die we willen behalen. Dit is ook belangrijk voor het 

behalen van de KRW doelen. 

Daarnaast willen wij dat in de meerjarenbegroting ook na 2027 gelden gereserveerd 

worden voor het verder werken aan de KRW doelen. Voor beide onderdelen hebben wij 

een motie ingediend.  de eerste motie is aangenomen, de tweede is aangehouden omdat 

we op gelijke stemmen uitkwamen. De motie KRW doelen werd zelfs unaniem 

aangenomen! Tenslotte hebben we opnieuw gepleit voor een stevige rol voor ons 

waterschap als hoeder van schoon en voldoende water. Een motie daarover hebben wij 

ondersteund. Volledig uitgesproken Algemene beschouwing vind u op onze site evenals 

de moties. 

Op onze eigen site treft u een uitgebreide samenvatting van de vergadering en onze 
standpunten aan en daarin de link naar de stukken op de site van het waterschap 
inclusief te mogelijk terug te kijken. Home - Brabantse Delta 

https://waternatuurlijk.nl/brabantse-delta
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Verslagje bezoek aan de Westelijk 

Langstraat op 10 mei 2025. 
 
Tussen Waalwijk en Waspik ligt een bijzonder natuurgebied: Westelijke Langstraat. Een 
beschermd Natura-2000 gebied en waardevol landschap met veel natuur en 
cultuurhistorie. De unieke ligging met verschillende bodemlagen maken de Westelijke 
Langstraat een uniek en nat gebied. Verdroging en vervuiling door stikstof tasten de 
natuur in de Westelijke Langstraat aan. Deze achteruitgang gaan we stoppen door de 
komende jaren nieuwe natuur te ontwikkelen en bestaande natuur en landschap te 
behouden en te herstellen. Eén van de maatregelen is een hogere en stabiele 
waterstand, waardoor er meer schoon kwelwater in het gebied blijft. 
De provincie Noord-Brabant heeft het initiatief genomen om samen met waterschap 
Brabantse Delta, Staatsbosbeheer en de gemeente Waalwijk de komende jaren  
natuurontwikkeling in de Westelijke Langstraat te realiseren. 

Albert en Karin hebben fractie en leden verteld over de ontwikkelingen tot nu toe. Ook 
hebben ze aangeven waar de uitdagingen liggen. Zo is het doel nog enkele gronden in 
bezit te krijgen zodat er een goede balans in het gebied gaat ontstaan en wordt er goed 
samengewerkt met particulieren en (agrarische)ondernemers die in kader van agrarisch 
natuurbeheer een rol spelen om het gehele gebied te ontwikkelen en ook in orde te 
houden. 
Met name het goed beheren van het waterpeil en zorgen dat in de aangrenzende 
percelen alleen die activiteiten plaatsvinden die de natuurontwikkeling niet verstoort en 
beter zelfs ondersteund is een uitdaging. Er zijn nu al delen klaar en ook toegankelijk 
voor publiek. Daarom werd de informatie ondersteund door een wandeling door een 
deel van het gebied, waarbij Albert uitleg heeft gegeven over de activiteiten en wat 
resultaten zijn. Ook leuk om te zien dat de gemeente Waalwijk doormiddel van leuke 
borden ook een educatief karakter heeft toegevoegd voor jong en oud. In het gebied zijn 
de wandelingen te volgen via de knooppunten en kan een ieder zelf zijn wandeling uit 
kiezen. Een bezoek is de moeite waard, bijvoorbeeld vanaf restaurant landzicht aan de 

Winterdijk.  
Foto’s ook op onze site :  
Excursie fractie Water Natuurlijk Brabantse Delta… - Brabantse Delta 

https://waternatuurlijk.nl/brabantse-delta/actueel/excursie-fractie-water-natuurlijk-brabantse-delta-naar-westelijke-langstraat
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Vergaderdata  en 2025 
Fractie breed beraad 
2025: Vrijdag 14 februari, 11 april, 20 juni, 12 september,31 oktober en 12 
december van 15.00 uur tot 17.00 uur. 
 
De brede fractieberaden zijn ter voorbereiding van de vergadering van het AB. Daarnaast 
bespreken we verenigingszaken en hebben we soms gasten die een presentatie geven, 
of met ons in gesprek willen. Leden en belangstellenden zijn altijd welkom. Wel graag 
even aanmelden bij onze secretaris Gert Logt (g.logt@brabantsedelta.nl), geven wij het 
door aan de receptie. 

De vergaderingen vinden plaats in het kantoor van waterschap Brabantse Delta, 
Bouvignelaan 5 te Breda. Digitaal aansluiten bij de vergadering, meld je bij de secretaris 
voor de link van MSteams. 
Er is voldoende parkeergelegenheid. Graag melden bij de receptie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Foto Brabantse Delta 

Screenshot van de website Water Natuurlijk Brabantse Delta 
 

Fractie klein beraad (digitaal) 
2025: vrijdag 12,24 en 31 januari, 14, 21 en 28 maart, 23,30 mei en 6 juni, 15, 22 
en 29 augustus, 26 september, 3 en 10 oktober, 14, 21 en 28 november 2025. 

Van 16.30-17.30 digitaal. 

 
Ter voorbereiding van de commissie vergadering vergadert de fractie in de week 
daarvoor digitaal om de inzet in de commissies af te stemmen. In principe doen we dat 
met de fractieleden, maar indien iemand naar aanleiding van de agenda, die altijd op de 
site van het waterschap is te vinden, iets wil meegeven aan de fractie kan dat natuurlijk 
altijd. Meldt je dan even aan bij Gert Logt onze secretaris ( g.logt@brabantsedelta.nl ) 

Voor vergaderingen en agenda’s: https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/   

 

Alle vergaderingen van het Algemeen Bestuur en de commissies zijn altijd live te volgen 
en terug te kijken via de site van het waterschap: 
https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/  

mailto:g.logt@brabantsedelta.nl
https://waternatuurlijk.nl/brabantse-delta
mailto:g.logt@brabantsedelta.nl
https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/
https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/
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Contactgegevens 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Water Natuurlijk Brabantse Delta vindt u op de volgende sociale media: 
 

Facebook:  https://www.facebook.com/WaternatuurlijkBrabantseDelta  

Twitter :  https://twitter.com/WaterNatuurBD   

Instagram : https://www.instagram.com/waternatuurlijkbd/  

LinkedIn : https://www.linkedin.com/company/water-natuurlijk-brabantse-delta  

Youtube : https://www.youtube.com/channel/UC6OZfs3cExfQKo9Out3ab7Q  
Bleusky: https://bsky.app/profile/did:plc:esm4gplzqja62z3ywl6wexnz  

 

Website :  https://waternatuurlijk.nl/brabantse-delta  

    

Leden Algemeen Bestuur en burgerleden 

 

Ron Dujardin 06-21853490 r.dujardin@brabantsedelta.nl  AB Lid/fractievoorzitter 

Gert Logt 06-41464207 g.logt@brabantsedelta.nl   AB lid/fractiesecretaris 

Karin van den Berg 06-39585827 k.van.den.berg@brabantsedelta.nl  DB lid 

Joep Rooijmans 06-20396255 j.rooijmans@brabantsedelta.nl  burgerlid 

Fractie Water Natuurlijk BD Postadres fractie  

   info.waternatuurlijk.bd@gmail.com  

https://www.facebook.com/WaternatuurlijkBrabantseDelta
https://twitter.com/WaterNatuurBD
https://www.instagram.com/waternatuurlijkbd/
https://www.linkedin.com/company/water-natuurlijk-brabantse-delta
https://www.youtube.com/channel/UC6OZfs3cExfQKo9Out3ab7Q
https://bsky.app/profile/did:plc:esm4gplzqja62z3ywl6wexnz
https://waternatuurlijk.nl/brabantse-delta
mailto:r.dujardin@brabantsedelta.nl
mailto:g.logt@brabantsedelta.nl
mailto:k.van.den.berg@brabantsedelta.nl
mailto:j.rooijmans@brabantsedelta.nl
mailto:info.waternatuurlijk.bd@gmail.com

